
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-808069 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

6 maart 2024 

 
Fractie: 

 
VVD 

 
Raadslid: 
 

 
J.N. Stam 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen VVD n.a.v. niet meer volledig te incasseren 
betalingsachterstand van voormalig beheerder van sport- en 
wellnesscentrum de Bloesem 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

Inleiding 
Het zie ernaar uit dat de Medemblikker gemeenschap gaat opdraaien voor de schuld van de oud-beheerder van 
sport- en wellnesscentrum de Bloesem. Dit was de eerste zin van het artikel in het NHD van zaterdag 2 maart. 
Naar aanleiding van de infonota van 22 februari 2024 en bovengenoemd artikel heeft de VVD een aantal vragen. 

 

1.  Kunt u een overzicht geven per kwartaal vanaf het jaar dat er een betalingsachterstand 

is ontstaan t/m 31 oktober 2023? Plus de eventuele betalingen die er nog wel zijn 

gedaan en de bedragen die zijn ontvangen middels de executieveiling. 

antwoord   

2. Hoe is het mogelijk dat de betalingsachterstanden zijn opgelopen tot meer dan 300K? 

Had hier achteraf gezien niet veel eerder actie op moeten worden genomen? 

Antwoord  

3. In de informatienota lezen wij dat er ook nog schade is geleden i.v.m. gebrekkige 

oplevering. Hoe hoog is dat schadebedrag? 

Antwoord  

4. VVD fractie vraag zich af waarom er na de eerst ontstane betalingsachterstand geen 

actie is ondernomen door gemeente om de vordering te innen? Als er wel actie is 

ondernomen; welke acties zijn er ondernomen? 

Antwoord  
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5. Wie is/was er verantwoordelijk in bedoelde periode waarin deze schuld zich heeft 

opgebouwd als nota’s door huurders, exploitanten, stichtingen en mogelijk andere 

rechtspersonen niet worden/werden voldaan? (binnen de organisatie en welke 

wethouder?) 

Antwoord  

6. Is er door wanbetalingen als deze een strakker beleid ingevoerd m.b.t. onstaan van 

betalingsachterstanden? Zo ja; welke veranderingen zijn er ingevoerd? 

Antwoord  

7. Heeft u onderzocht of de Directeur Groot Aandeelhouder van de B.V. hoofdelijk 

aansprakelijk gesteld kan worden? 

A. Zo ja; met welk resultaat? 

B. Zo neen; waarom niet en gaat u dit alsnog doen. 

Antwoord  

 


